
Geachte leden van de raad,  

Vorige week werden wij via een bericht in de pers geattendeerd op het feit dat er gesproken zou gaan 

worden over de Oude IJssel hier in de raad. Dat moment wilden wij niet aan ons voorbij laten gaan. Het 

belangrijkste punt was dat onderzocht zou moeten worden hoe de Oude IJssel als economische drager 

optimaal benut zou kunnen worden. Als Roei- en Kanovereniging en met de Oude IJssel als levensader 

hebben we daar een aantal suggesties bij. Suggesties die ook aansluiten bij twee punten in de begroting.  1: 

Over de omgevingsvisie en 2: De verkenning om te komen tot een gezamenlijke grensoverschrijdende 

gebiedsontwikkeling ‘Oude IJsselzone’ met (onder andere) het doel het versterken van toerisme en 

recreatie. Wij dragen ook graag ons steentje bij aan deze gezamenlijke gebiedsontwikkeling.  

Als vereniging hebben wij drie suggesties: één algemene en twee specifiek gelinkt aan de kanosport.  

1. Graag zouden wij zien dat belanghebbenden rondom de Oude IJssel elkaar weten te vinden. Wij 

denken hierbij aan een periodiek overleg met Waterschap, gemeente, grondbezitters, vissers, 

gemotoriseerde watersport en andere belanghebbenden. In dit overleg kunnen dan de meeste 

wezenlijke zaken worden besproken, zodat we de IJssel schoon en veilig houden, maar ook dat 

kansen en ontwikkelingen met elkaar gedeeld kunnen worden.  

2. Als vereniging hebben we een prachtige locatie aan de oever op het oude terrein van houthand Het 

Anker. De gemeente heeft daarin niet het minst bijgedragen. Daar zijn we heel dankbaar voor. Toch 

zouden we wanneer ontwikkelingen bij elkaar komen graag een volwaardig speelveld (qua diepte, 

afmetingen en niet stomend water) willen neerleggen voor onze kanopolowedstrijden. Voor degene 

die het niet kennen. Het is een soort rugby op het water. Ik zou zeggen google het eens. Het zou 

mooi zijn als we het veld kunnen neerleggen in de zijkolk tegenover onze vereniging, maar we zien 

ook mogelijkheden bij de DRU. Een volwaardig veld is belangrijk, ook voor het betrokken houden van 

jeugd en het over laten komen van andere teams voor wedstrijden. Leuke bijkomstigheid is dat we 

onlangs kampioen van het oosten zijn geworden tegen teams uit Enschede, Deventer en Nijmegen.  

3. De derde suggestie gaat over het aanleggen van een wildwaterbaan. In het oosten van het land 

leven we in de gelukkige omstandigheid dat we hoogteverschillen hebben. En wij zien bij de stuw in 

Ulft, bij onze vereniging, een ideale mogelijkheid om een dergelijke baan aan te leggen. De 

waterafvoer in de Oude IJssel is voldoende om de baan goed te vullen. In Nederland is er op dit 

moment nog maar één volwaardige baan bij Hardenberg in de Vecht. Hier is in een 

gebiedsontwikkelproces, waar ook de provincie en het Waterschap bij betrokken waren een baan 

van 140 meter aangelegd. Uit het hele land komen daar nu mensen naar toe om plezier te hebben 

en te oefenen op wildwater. Voor Ulft zal dit veel bekijks trekken vanaf de fietsroute Doesburg – 

Bocholt en kanotoerisme uit het westen van Duitsland. 

Wij vragen de gemeente actief mee te denken bij deze suggesties en samen met ons te zoeken naar 

mogelijkheden om het voor elkaar te krijgen. We gaan hierover graag in gesprek. Als bijlage voor meer 

informatie hebben we de inmiddels iets achterhaalde brief die we naar de onderhandelaars hebben 

gestuurd afgelopen maart.  

Afrondend: 
 
Wij hopen op een spoedige reactie op onze suggesties  

1. voor het organiseren van een wateroverleg,  
2. het creëren van een kanopoloveld 
3. en het aanleggen van een wildwaterbaan.  

 
En laat helder zijn: Wij zijn tot op heden heel tevreden over de samenwerking met de gemeente en de 

mogelijkheden die de gemeente de verenging geboden heeft. Dank daarvoor. En we zien uit naar een 

blijvende goede samenwerking.  


